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Abstract (en)
[origin: US4965757A] After sampling and conversion into digital values, the digitalized temporal samples of the received code signal (SC) are
subjected to a fast Fourier transformation, and the information items (FFT) representing the frequencies of the transform are processed automatically
in such a manner as to compare spectra of the transform with stored theoretical values for each possible code signal, in order to determine a set of
information items called "conversions" (M1-Mn), from among which a selector then selects a particular "conversion" (MSO) which will reliably identify
the received code signal and will activate a display device.

Abstract (fr)
Après échantillonnage et conversion en valeurs numériques, les échantillons temporels numérisés du signal-code reçu (SC) sont soumis à
une transformation de Fourier rapide et les informations (FFT) représentant les raies de la transformée sont traitées automatiquement en sorte
de comparer les rapports des raies à leurs valeurs théoriques mémorisées pour chaque signal-code possible afin de déterminer un ensemble
d'informations appelées "mises" (M1-Mn) parmi lesquelles un sélecteur (12) sélectionne ensuite une "mise" particulière (MSO) qui identifiera de
façon fiable le signal-code reçu et activera un dispositif d'affichage (15)
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